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                                                           Protokół Nr II/2018           
z Sesji  Rady Gminy Łaskarzew 

odbytej w dniu 27 listopada 2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Łaskarzew  
 

 Otwarcia drugiej Sesji Rady Gminy Łaskarzew dokonał Przewodniczący Rady Gminy Jerzy 
Błachnio. Powitał zebranych na sesji. W obradach Sesji uczestniczyło  
15 radnych na stan Rady 15 i uchwały podjęte na  Sesji mają moc prawną.   
W obradach Sesji Rady Gminy uczestniczyli: 

1. Marian Janisiewicz – Wójt Gminy 
2. Sylwia Szopa – Z-ca Wójta Gminy 
3. Hanna Cichecka – Sekretarz Gminy 
4. Hanna Seremak – Skarbnik Gminy  
5. Ewa Foryszewska – Radca Prawny 
6. Janusz Gurdek – sołtys wsi Lewików 

 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni otrzymali na piśmie porządek obrad sesji 

wraz z materiałami i zapytał, czy  radni wnoszą wnioski do porządku obrad. 
Wniosków nie zgłoszono. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, Komisji skarg, wniosków i petycji 

oraz stałych komisji Rady Gminy Łaskarzew. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Łaskarzew  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawy różne. 
6. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 
7. Zamknięcie sesji. 

 
Nastąpiło sprawdzenie obecności poprzez zalogowanie się do systemu służącego do 

przeprowadzenie głosowania. 
 

Ad. 2   
 Przewodniczący Rady Gminy zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w brzmieniu 

„Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Łaskarzew oraz ustalenie 
zakresów ich działania” a następnie poddał ją pod głosownie. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 14 radnych, „przeciw” 1 
radny, „wstrzymało się” 0 radnych.   

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. 
Radny Jacek Wysocki zgłosił następujących radnych: 
- Krzysztof Wysocki – jako kandydat na przewodniczącego  
- Krystyna Kuc 
- Józef Żak  
- Jerzy Rękawek 
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Radny Wojciech Zackiewicz w imieniu Klubu Radnych zgłosił kandydaturę radnego 
Gabriela Wasilki. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie do 
Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydatury poszczególnych 
radnych. 

- Krzysztof Wysocki  -  „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Krystyna Kuc -  „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 
- Józef Żak  - „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Jerzy Rękawek - „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Gabriel Wasilka - „za” 14, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 1 

 
 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydaturę radnego 
Krzysztofa Wysockiego na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Wynik głosowania: 

- Krzysztof Wysocki  -  „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji skarg, 
wniosków i petycji. 

Radna Teresa Kondej zgłosiła następujących radnych: 
- Monika Markowska – jako kandydat na przewodniczącego  
- Anna Zackiewicz 
- Krystyna Kuc  
- Jacek Wysocki 
Radny Wojciech Zackiewicz w imieniu Klubu Radnych zgłosił kandydaturę radnego 

Macieja Wróbla. 
Innych kandydatów nie zgłoszono. Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie do 

Komisji skarg, wniosków i  petycji. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydatury poszczególnych 

radnych. 
- Monika Markowska  -  „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Anna Zackiewicz  -  „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 
- Krystyna Kuc  - „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Jacek Wysocki  - „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Maciej Wróbel  - „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 

 
 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydaturę radnej Moniki 
Markowskiej na przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji. 
Wynik głosowania: 

- Monika Markowska  -  „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Budżetu, 

Finansów, Oświaty, Kultury i Sportu. 
Radny Krzysztof Wysocki zgłosił następujących radnych: 
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- Anna Zackiewicz – jako kandydat na przewodniczącego  
- Teresa Kondej 
- Monika Markowska  
- Jacek Wysocki 
Radny Wojciech Zackiewicz  w imieniu Klubu Radnych zgłosił kandydaturę radnej Mileny 

Kopik i radnej Marzeny Getka. Radna Marzena Getka została zgłoszona jako kandydatka na 
przewodniczącą komisji. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie do 
Komisji Budżetu, Finansów, Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydatury poszczególnych 
radnych. 

- Anna Zackiewicz  -  „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Teresa Kondej  -  „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 
- Monika Markowska  - „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Jacek Wysocki  - „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Milena Kopik  - „za” 5, „przeciw” 7,  „wstrzymujących się” 3 
- Marzena Getka  - „za” 12, „przeciw” 0 „wstrzymujących się” 3 

 
 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydaturę radnej Anny 
Zackiewicz na przewodniczącą Komisji Budżetu, Finansów, Oświaty, Kultury i Sportu. 
Wynik głosowania: 

- Anna Zackiewicz  -  „za” 10, „przeciw” 4,  „wstrzymujących się” 1 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydaturę radnej Marzeny 

Getka na przewodniczącą Komisji Budżetu, Finansów, Oświaty, Kultury i Sportu. 
Wynik głosowania: 

- Marzena Getka   -  „za” 5, „przeciw” 8,  „wstrzymujących się” 2 
Przewodniczącą Komisji Budżetu, Finansów, Oświaty, Kultury i Sportu została radna Anna 

Zackiewicz. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rolnictwa, 

Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej.  
Radna Anna Zackiewicz zgłosiła następujących radnych: 
- Jerzy Rękawek – jako kandydat na przewodniczącego  
- Agnieszka Kowalska 
- Teresa Kondej 
Radny Wojciech Zackiewicz w imieniu Klubu Radnych zgłosił kandydaturę radnej Mileny 

Kopik i radnego Wojciecha Zackiewicza. 
Innych kandydatów nie zgłoszono. Wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie do 

Komisji Rolnictwa, Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydatury poszczególnych 

radnych. 
- Jerzy Rękawek  -  „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
- Agnieszka Kowalska -  „za” 15, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0 
- Teresa Kondej  - „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
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- Milena Kopik  - „za” 14, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 1 
- Wojciech Zackiewicz - „za” 12, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 3 

 
 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne kandydaturę radnego 

Jerzego Rękawka na przewodniczącego Komisji  Rolnictwa, Porządku Publicznego, Ochrony 
Środowiska i Ochrony Przeciwpożarowej.  
Wynik głosowania: 

- Jerzy Rękawek   -  „za” 15, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie powołania stałych Komisji Rady 

Gminy Łaskarzew oraz ustalenie zakresów ich działania, którą następnie poddał pod głosowanie 
jawne.   

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 15 radnych, „przeciw” 
0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych.  Uchwała Nr II/3/2018 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 3   

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Programu współpracy Gminy Łaskarzew z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019.  
 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  
 Radny Wojciech Zackiewicz zabrał głos w sprawie dotacji dla Klubu Sportowego 
SNAJPER Sośninka. Uważa, że jest ona za mała. 

Wyjaśnień na temat dotacji udzieliła Sylwia Szopa Z-ca Wójta Gminy oraz Hanna Seremak 
Skarbnik Gminy. 
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 
współpracy Gminy Łaskarzew z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na rok 2019, którą następnie poddał pod głosowanie jawne.   

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 14 radnych, „przeciw” 
0 radnych, „wstrzymało się” 1 radnych.  Uchwała Nr II/4/2018 stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.4 
 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Łaskarzew  za okres od 12 października 2018 
roku  do 27 listopada  2018 roku przedstawił  Wójt Gminy Marian Janisiewicz (sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu). 
 Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni mają pytania.  
 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 
 Radni nie mieli pytań. 
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 
 
Ad.5 
 Przewodniczący otworzył dyskusję w sprawach różnych. 
 Radny Maciej Wróbel złożył wniosek w sprawie budowy drogi we wsiach Nowy Helenów  
i Leokadia. 
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 Radny Krzysztof Wysocki zapytał jakie warunki należy spełniać, aby otrzymać 
dofinansowanie do wymiany pieców CO. 
 Wyjaśnień udzieliła Sylwia Szopa Z-ca Wójta Gminy Łaskarzew. 
 Radna Marzena Getka złożyła Interpelację w sprawie pozyskiwania środków finansowych. 
 Radni nie mieli innych pytań. 
 Sołtys wsi Lewików Janusz Gurdek złożył na piśmie na ręce Przewodniczącego Rady 
Gminy skargę.  
  Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję.  
     
Ad. 6 
 Przewodniczący powiedział, że radni otrzymali projekt protokołu z I sesji Rady Gminy  
 Radni nie zgłosili innych uwag do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne przyjęcie protokołu z I Sesji 
Rady Gminy Łaskarzew. 

W głosowaniu jawnym radni oddali następującą liczbę głosów:  „za” 15 radnych, „przeciw” 
0 radnych, „wstrzymał się” 0 radnych.  

 
  Ad.7 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Błachnio podziękował radnym i zamknął  obrady 
drugiej Sesji Rady Gminy Łaskarzew.   

                 
  Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Protokółowała         Przewodniczący  Rady Gminy 
 
  E. Jaworska        Jerzy Błachnio  
        


